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8Wireless charger 

TRIDENT

6 Care and Maintenance
Only use a soft, dry cloth to clean the device.

7 Warranty
The 4smarts GmbH assumes no liability and provides no warranty for damage 
resulting from improper use of the product or from failure to observe the 
operating instructions and/or safety notes.

9 Service and Support
If the product is defective or in case of problems during installation, 
please consult your dealer or the 4smarts product consulting via: 
https://www.4smarts.com/contact

Electric and electronic devices as well as batteries must not be 
disposed of with household waste. Consumers are obliged by law to 
return electric and electronic devices as well as batteries at the end of 
their service lives to public collecting points set up for this purpose or 
point of sale.

8 Disposal Notification

10 Attestation of Conformity
Hereby, 4smarts GmbH, declares that this device is in compliance with the 
essential requirements and other relevant provisions of Directive 2014/53/EU. 
The declaration of conformity may be consulted at www.4smarts.com.

Foldable compact design
Integrated overheating protection
Optimised 30W power supply with 1.5m USB-C cable included

IN USB-C: AC 12V/2.5A (30W max.)
OUT USB-C1/C2: DC 5V/1A (5W max.)
OUT Wireless Phone: 5W/7.5W/10W/15W
OUT Wireless TWS: 5W
Material: PC+Aluminium alloy
Supports: Apple StandBy Function, MagSafe
Protocols: Magnetic Power Profile (MPP), Extended Power Profile (EPP), 
Baseline Power Profile ( BPP), Samsung Proprietary Power Delivery Extension (PPDE)

UltiMag ring included for non-MagSafe / Qi2 devices

Please note: For the upright charging function, the smartphone must be 
Qi2 or MagSafe-enabled (check the device's manufacturer page for information)
or use our UltiMag Ring to use this function.

2 Technical Data
3 Getting Started

Do not drop the product or subject it to heavy shocks.
Have the product repaired by a qualified technician only.

1.1 General precautions

1 Safety Instructions

4 Function Notes

5 Troubleshooting

1.2 Precautions for electrical products
Protect the device from dirt, moisture, overheating, extreme temperatures.
Do not open the device and do not continue to operate it if damaged.
Never use force when plugging in the device or when using adapters.
Do not operate the device outside its performance limits specified in the 
technical data.

1. Connect the USB-C cable supplied with the 30-watt charger to the USB-C input 
(marked 2) on a 100-240V power source. After connecting, the blue LED lights up and 
goes out automatically after 15 seconds. To keep the LED lit for longer, double-click on 
the LED switch. When the indicator goes out, check the connection and renew it if 
necessary. 
2. Place your device with integrated wireless charging function in the correct position 
on the charger. The indicator (marked 7) lights up green as soon as charging starts. 
You can switch the LED indicator on or off manually by clicking 2x on the touch switch 
(marked 6).

Service Hotline 
Monday - Friday: 9 - 17h 
+ 49 (0)821 20708444
E-Mail: customer-service@4smarts.com

How to use your wireless charging station?
Charging your wireless smartphone
1. Place your compatible smartphone on Charging Area  (marked as 1).
2. The device will automatically dock thanks to the integrated magnetic rings.
3. Once docked, the LED function indicator (marked 7) for Charging Area  will light up 
    in green, indicating that the charging process has started.

Charging your TWS headset
1. Place your wireless charging case on Charging Area  (marked as 3).
2. The LED indicator on the wireless charging case lights up briefly to indicate that 
    the charging process has started.

Charging your smartwatch
1. Connect your smartwatch charger to one of the two USB-C ports available. 
    (marked as 4 or 5)
2. Place your smartwatch on the designated holder.
Note: The charging areas operate independently, allowing you to charge your devices 
as needed.

5.1 My device does not charge via Wireless charge

Check if the smartphone you are using is compatible for fast wireless 
charging. If possible, also test it with another wireless charger.
If necessary, remove the protection cover or metal sticker from the back of 
your device.
Check to see if another device that supports wireless charging is not 
charging. This will help determine if there is a defect or compatibility problem.

5.2 Charging is too slow

To ensure successful charging, please ensure that the distance between the 
wireless charger and the charging device is less than or equal to 5mm. If the 
LED light is red, please check for foreign objects and remove them.
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for choosing a quality product from 4smarts
Thank You

Included in the set: If you have purchased the [Trident] in a complete set, the 
[addional MFi Apple Watch Fast Charger] is already included in your packaging. 
Follow the instructions in section [4] to connect it.

As an optional accessory: If you did not receive the [additional MFi Apple Watch 
Fast Charger] in the set, you can purchase it separately as an optional accessory. 
After purchase, follow the same instructions in section [4] to use it.

Power supply
Standby 
Charging process
End of charging  
Error message 

LED charging area
Brief illumination blue
Off
Lights up green
Lights up green
Flashes red

LED function indicator

Included in the scope of delivery
8.Trident 
9.30W Charger 
10.1.5M USB-C cable
11.UltiMag Ring
12.MFi Fast Charger

6
7

Mobile phone charging postion

USB-C Input

USB-C Output

USB-C Output

Touch switch
Indicator

TWS charging position

People with pacemakers should keep away from the magnets. The magnets can
negatively affect the function of the pacemaker.
Do not place any bank or similar cards with magnetic strips or magnetically
sensitive objects on the product. The data on the cards could be damaged or
completely deleted.

1.3 Warning-magnets
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Warning:
Changes or modifications to this unit not expressly approved 
by the party responsible for compliance could void the user’s
 authority to operate the equipment.
NOTE:
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation 
is subject to the following two conditions: (1) This device may 
not cause harmful interference, and (2) this device must 
accept any interference received, including interference that 
may cause undesired operation
FCC Statement:
This equipment has been tested and found to comply with the 
limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the 
FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 
protection against harmful interference in a residential 
installation. This equipment generates, uses and can radiate 
radio frequency energy and, if not installed and used in 
accordance with the instructions, may cause harmful 
interference to radio communications. However, there is no 
guarantee that interference will not occur in a particular 
installation. If this equipment does cause harmful interference 
to radio or television reception, which can be determined by 
turning the equipment off and on, the user is encouraged to 
try to correct the interference by one or more of the 
following measures:
—Reorient or relocate the receiving antenna.
—Increase the separation between the equipment and receiver
—Connect the equipment into an outlet on a circuit different 
from that to which the receiver is connected.
—Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for 
help.
The equipment complies with FCC Radiation exposure limit set 
forth for uncontrolled environment. This equipment should be 
installed and operated with minimum distance 20cm between 
the radiator and your body.

8. Qi2 Charger Trident
9. 30W Ladegerät 
10. 1.5M USB-C-Kabel
11. UltiMag-Ring
12. MFi-Schnellladegerät

6 Wartung und Pflege
Verwende zur Reinigung nur trockene, weiche Tücher.

7 Gewährleistung
Die 4smarts GmbH übernimmt keinerlei Haftung oder Gewährleistung für
Schäden, die aus unsachgemäßer Installation, Montage und unsachgemäßem
Gebrauch des Produktes oder einer Nichtbeachtung der Bedienungsanleitung
und/oder der Sicherheitshinweise resultieren.

9 Service und Support
Bei defekten Produkten oder Problemen während der Installation wende dich 
bitte an deinen Händler oder an die 4smarts Produktberatung auf:  
http://www.4smarts.com/contact

Elektrische und elektronische Geräte sowie Batterien dürfen nicht mit 
dem Hausmüll entsorgt werden. Der Verbraucher ist gesetzlich 
verpflichtet, elektrische und elektronische Geräte sowie Batterien am 
Ende ihrer Lebensdauer an den dafür eingerichteten, öffentlichen 
Sammelstellen oder an die Verkaufsstelle zurückzugeben.

8 Hinweise zum Umweltschutz

Hiermit erklärt die 4smarts GmbH, dass sich dieses Produkt in 
Übereinstimmung mit den grundlegenden Anforderungen und den 
übrigen einschlägigen Bestimmungen der Richtlinie 2014/53/EU 
befindet. Die Konformitätserklärung nach der RED Richtlinie 
findest du unter www.4smarts.com.

10 Konformitätshinweis

Service Hotline 
Montag – Freitag: 9 – 17 Uhr
+ 49 (0)821 20708444
E-Mail: customer-service@4smarts.com

IN USB-C: AC 12V/2.5A (30W max.)

OUT USB-C1/C2: DC 5V/1A (5W max.)

OUT Wireless Smartphone: 5W/7.5W/10W/15W

OUT Wireless TWS: 5W

Material:

Frequenzbereich:  116-205 kHz

 PC+Aluminiumlegierung

Unterstützt: Apple StandBy-Funktion, MagSafe

Protokolle: Magnetic Power Profile (MPP), Extended Power Profile (EPP), 

Baseline Power Profile ( BPP), Samsung Proprietary Power Delivery Extension (PPDE)

Faltbares kompaktes Design

Integrierter Überhitzungsschutz

Optimiertes 30-W-Netzteil mit 1,5 m USB-C-Kabel im Lieferumfang

UltiMag-Ring für Nicht-MagSafe / Qi2-Geräte enthalten

Hinweis: Für die Aufladefunktion in aufgeklappter Position muss das Smartphone 

Qi2- oder MagSafe-fähig sein (diese Information findest du auf der jeweiligen 

Herstellerseite des Geräts) oder verwende unseren UltiMag Ring, um diese 

Funktion nutzen zu können.

2 Technische Daten

Lass das Produkt nicht fallen und setze es keinen heftigen Erschütterungen aus.
Lass das Gerät nur von Fachleuten reparieren.

Personen mit Herzschrittmachern sollten sich von den Magneten fernhalten. Die 
Magnete können die Funktion des Herzschrittmachers negativ beeinflussen. 
Lege keine Bankkarten oder ähnliche Karten mit Magnetstreifen oder magnetisch 
empfindliche Gegenstände auf die Produkte. Die Daten auf den Karten könnten 
beschädigt oder vollständig gelöscht werden.

1.1 Generelle Vorsichtsmaßnahmen

1.3 Warnung – Magnete

1 Sicherheitshinweise

1.2 Vorsichtsmaßnahmen für elektronische Produkte

Schütze das Gerät vor Schmutz, Feuchtigkeit, Überhitzung, extremen 
Temperaturen.
Öffne das Gerät nicht und betreibe es bei Beschädigungen nicht weiter.
Wende beim Einstecken des Gerätes und bei evtl. eingesetzten Adaptern 
niemals Gewalt an.
Betreibe das Gerät nicht außerhalb seiner in den technischen Daten 
angegebenen Leistungsgrenzen.

5.2 Das Aufladen ist zu langsam

Um einen erfolgreichen Ladevorgang zu gewährleisten, stelle sicher, dass der 
Abstand zwischen dem kabellosen Ladegerät und deinem Endgerät weniger als 
oder gleich 5 mm beträgt. Wenn die LED-Leuchte rot leuchtet, suche nach 
Fremdkörpern und entferne diese.

3 Erste Schritte

4 Hinweise zur Funktion 

5 Fehlerbeseitigung

1. Schließe das mitgelieferte USB-C-Kabel des 30-Watt-Ladegeräts an den (mit 2 
gekennzeichneten) USB-C-Eingang an eine Stromquelle mit 100-240V an. Nach dem 
Anschließen leuchtet die blaue LED auf und erlischt automatisch nach 15 Sekunden. 
Um die LED länger leuchten zu lassen, doppelklicke auf den Touch-Schalter. Wenn 
die Anzeige erlischt, die Verbindung überprüfen und ggf. erneuern. 

2. Stelle dein Gerät mit integrierter drahtloser Ladefunktion in die richtige Position 
auf das Ladegerät. Der Indikator (mit 7 markiert) leuchtet grün, sobald der 
Ladevorgang beginnt. Du kannst die LED-Anzeige manuell ein- oder ausschalten, 
indem du 2x auf den Touch-Schalter (mit 6 gekennzeichnet) klickst.

5.1 Mein Gerät lädt nicht über Wireless

Prüfe, ob das aufgelegte Smartphone kompatibel zum schnellen, kabellosen Aufladen 
ist. Teste es ggf. auch mit einem anderen Wireless Charger.
Entferne ggf. die Schutzhülle oder Metallaufkleber von der Rückseite deines Geräts.
Prüfe, ob ein anderes Gerät, welches kabelloses Aufladen unterstützt, ebenfalls nicht 
lädt. Somit lässt sich herausfinden, ob ein Defekt oder ein Kompatibilitätsproblem 
vorliegt.

DE DE DE DE

Stromversorgung
Standby 
Ladevorgang 
Ende des Ladevorgangs
Fehlermeldung        

LED-Ladebereich
Leuchtet kurz blau auf
Aus
Leuchtet grün
Leuchtet grün
Blinkt rot

LED-Indikator

Im Set enthalten: Wenn du den [Trident] im Komplettset erworben hast, ist das 
[zusätzliche MFi Apple Watch Schnellladegerät] bereits in der Verpackung enthalten. 
Folge den Anweisungen in Abschnitt [4], um ihn anzuschließen.

Als optionales Zubehör: Wenn du das [zusätzliche MFi Apple Watch Schnellladegerät] 
nicht im Set erhalten hast, kannst du es separat als optionales Zubehör erwerben. Folge 
nach dem Kauf denselben Anweisungen in Abschnitt [4], um es zu verwenden.

Wie verwende ich meine kabellose Ladestation?
Aufladen deines Wireless Smartphones
1. Lege dein kompatibles Smartphone auf die Ladefläche (mit 1 gekennzeichnet).
2. Das Gerät wird dank der integrierten Magnetringe automatisch angedockt.
3. Sobald es angedockt ist, leuchtet der Indikator (mit 7 gekennzeichnet) für den 
Ladebereich grün auf und zeigt damit an, dass der Ladevorgang begonnen hat.

Aufladen deines TWS-Headsets
 1. Lege dein wireless-fähiges Ladecase auf die Ladefläche (mit 3 gekennzeichnet).
 2. Die LED Anzeige am Wireless Ladecase leuchet kurz auf und zeigt damit an, dass der 
     Ladevorgang begonnen hat.
 
Aufladen deiner Smartwatch
 1. Schließe dein Smartwatch-Ladegerät an einen der beiden verfügbaren   
     USB-C-Anschlüsse an. (gekennzeichnet als 4 oder 5)
 2. Lege deine Smartwatch auf die dafür vorgesehene Halterung.
Hinweis: Die Ladebereiche funktionieren unabhängig voneinander, sodass du deine 
Geräte je nach Bedarf aufladen kannst.
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Ladeposition für Smartphone

USB-C Eingang

USB-C Ausgang

USB-C Ausgang

Touch-Schalter
Indikator

Ladeposition für TWS


